
NOTATKA
z posiedzenia Komisji Gospodarki Narodowej

Data posiedzenia:  13 maja 2008 r.

Nr posiedzenia: 25

Posiedzeniu przewodniczył: senator Tomasz Misiak  – przewodniczący komisji  Gospodarki Narodowej

Porządek posiedzenia: 1. Informacja nt. sytuacji bieżącej i strategii rozwoju przedsiębiorstwa
państwowego użyteczności publicznej „Poczta Polska”

W posiedzeniu uczestniczyli: − senatorowie członkowie komisji,

− zaproszeni goście:

− Ministerstwo Infrastruktury:
− podsekretarz stanu Maciej Jankowski,

− Urząd Komunikacji Elektronicznej:
− zastępca prezesa Krzysztof Dyl,
− dyrektor Departamentu Rynku Pocztowego Karol Krzywicki,
− naczelnik wydziału w Departamencie Rynku Pocztowego Magdalena

Sławińska,

− Dyrekcja Generalna Poczty Polskiej:
− dyrektor generalny Andrzej Polakowski,
− zastępca dyrektora generalnego Józef Rawłuszko,
− zastępca dyrektora generalnego Mariusz Wnuk,
− zastępca dyrektora generalnego Mirosław Jakubowski,
− kierownik Centrum Informatyki CIT RWO SSD Sylwan Baranowski,

− Federacja Pracowników Poczty:
− przewodniczący Ireneusz Wojtyna,

− Związek Zawodowy Pracowników Poczty:
− przewodniczący Sławomir Redmar,

− NSZZ „Solidarność” Pracowników Poczty Polskiej:
− przewodniczący Bogumił Nowicki,
− wiceprzewodniczący Janusz Szabowski.

Przebieg posiedzenia:

Ad. 1 Dyrektor generalny Poczty Polskiej przedstawił informację nt. sytuacji bieżącej przedsiębiorstwa.
Zaprezentował m.in. sytuację społeczno – gospodarczą, strukturę organizacyjną, podstawowe dane
bilansowe, przychody i koszty funkcjonowania oraz czynniki mające wpływ na funkcjonowanie
firmy.
Senatorowie zgłosili szereg pytań dotyczących m.in. wyników finansowych, ilości i struktury
placówek pocztowych, nakładów inwestycyjnych, sposobu wyceny majątku przy zamierzonych
przekształceniach przedsiębiorstwa oraz planów rozwojowych i problemów związanych
z liberalizacją rynku usług pocztowych.
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Odpowiedzi na pytania udzielał dyrektor generalny Poczty Polskiej Andrzej Polakowski oraz jego
zastępcy: Mirosław Jakubowski, Mariusz Wnuk i Józef Rawłuszko.
Podsekretarz stanu w Ministerstwie Infrastruktury Maciej Jankowski przedstawił plany rządu wobec
zmian na rynku pocztowym. Poinformował, że resort infrastruktury zamierza do końca czerwca br.
przedstawić założenia zmian programowych koniecznych do poprawy sytuacji w Poczcie Polskiej.
Wskazał na potrzebę uchwalenia ustawy umożliwiającej przekształcenie Poczty Polskiej w spółkę
akcyjną, ale przede wszystkim zaznaczył konieczność zmian  wewnętrznych w firmie.
Głos zabierali także przedstawiciele trzech, reprezentatywnych związków zawodowych działających
w przedsiębiorstwie. Deklarowali oni poparcie dla wszelkich zmian, które zapewnią poprawę
sytuacji i rozwój firmy.

Konkluzja: Komisja zapoznała się z sytuacją bieżącą oraz planami rozwoju przedsiębiorstwa Poczta Polska

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową.


